



格式: TR07001R05

中国船级社质量认证有限公司  
CHINA CLASSIFICATION SOCIETY CERTIFICATION CO., LTD.

# 环境管理体系认证证书

## ENVIRONMENTAL MANAGEMENT SYSTEM CERTIFICATE

编号: No 00524E2670R2L

兹证明

中国石化仪征化纤有限责任公司

(注册/运营地址: 江苏省仪征市长江西路1号 邮编: 211900)

This is to certify that the Environmental Management System (EMS) of

**SINOPEC YIZHENG CHEMICAL FIBRE LIMITED  
LIABILITY COMPANY**

(Registered/Operation Add: No.1 CHANGJIANG WEST ROAD, YIZHENG CITY, JIANGSU PROVINCE, 211900, P.R.CHINA)

建立的环境管理体系符合标准: **GB/T24001-2016/ISO14001:2015**,  
has been found to conform to standard: **GB/T24001-2016/ISO14001:2015**.

本证书对下述范围的环境管理体系有效: \*聚酯切片、瓶级聚酯切片、涤纶短纤维、涤纶中空纤维、超高分子量聚乙烯纤维、聚对苯二甲酸丁二酯 (PBT) 树脂、四氢呋喃 (THF)、精对苯二甲酸 (PTA) 和顺丁二酸酐 (MAH) 的设计、制造、销售和服务, 液氮的生产及销售\*。

This certificate is valid to the following scope for EMS: \*DESIGN, MANUFACTURE, SALES AND SERVICE OF POLYESTER CHIP, BOTTLE-GRADE POLYESTER CHIP, POLYESTER STAPLE FIBRE, POLYESTER HOLLOW FIBRE, ULTRA-HIGH MOLECULAR WEIGHT POLYETHYLENE YARNS, POLYBUTYLENE TEREPHTHALATE RESIN, TETRAHYDROFURAN (THF), PURIFIED TEREPHTHALIC ACID (PTA) AND MALEIC ANHYDRIDE (MAH); MANUFACTURE AND SALES OF LIQUID NITROGEN\*.

上一认证周期截止时间: 2024年7月9日 Last cycle Deadline: 9 July 2024  
再认证审核时间: 2024年5月14日-2024年5月17日 Recertification audit time: 14 May 2024-17 May 2024

本证书有效期至: **2027年7月9日**。  
This certificate is valid until: **9 July 2027**.



发证日期: **2024年6月17日**  
issued on: **17 June 2024**

签发: **田伟**  
Issued by: **Tian Wei**



中国船级社  
国际认证  
管理体系  
CNAS C065-M

本证书的有效性依赖于获证组织必须持续符合认证标准的要求, 并接受本证书颁发机构按照认证标准的要求实施的监督审核, 本证书持有者应严格按照认证标准的要求, 保持认证体系的有效性, 并接受本证书颁发机构的监督审核, 如获证组织未能通过监督审核, 本证书的有效性将受到本证书颁发机构的限制, 直至获证组织通过整改并符合认证标准的要求为止。

The Certificate is valid provided the Certificate Holder continues to conform to the requirements of the applicable standard and accept surveillance audits conducted by the Certification Body. The Certificate Holder shall strictly comply with the requirements of the applicable standard and accept the surveillance audits conducted by the Certification Body. If the Certificate Holder fails to pass the surveillance audit, the validity of the Certificate will be limited by the Certification Body until the Certificate Holder complies with the requirements of the applicable standard and passes the surveillance audit.

中国船级社质量认证有限公司 地址: 江苏省仪征市长江西路1号 邮编: 211900 电话: 0514-86370000 0514-86370001 0514-86370002 0514-86370003 0514-86370004 0514-86370005